



Tuesday, 06th January 2026

الموضوع: استبيان حول رغبة الطلبة في دراسى اللغة العربية IGCSE للعام الدراسي الحالى 2025-2026 و 2027-2026

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد..

حرصاً من المدرسة على توفير أفضل الخيارات الأكademie لأبنائنا الطلبة، نود إعلامكم بأننا بصدد إجراء استبيان لحصر عدد الطلبة الراغبين في دراسة اللغة العربية ضمن برنامج الشهادة الدولية العامة للتعليم الثانوي IGCSE.

يهدف الاستبيان إلى تحديد مدى اهتمام الطلبة بدراسة اللغة العربية كجزء من برنامج IGCSE، وضمان أن تكون خيارات المواد الدراسية متوافقة مع تطلعات الطلبة وأولياء الأمور.

نرجو منكم التكرم بالمشاركة في هذا الاستبيان عبر الإفصاح عن رغبة أبنائكم في دراسة هذه المادة، وذلك في أقرب وقت ممكن، حتى يتسنى لنا اتخاذ الإجراءات اللازمة.

[Year 10 Arabic IGCSE Option – Fill out form](#)



Survey on Pupils' Interest in Studying Arabic IGCSE for the current academic year 2025-26

Dear Parents and carers

I hope this message finds you well.

As part of our commitment to providing the best academic opportunities for our pupils, the school is conducting a survey to identify the number of pupils interested in studying Arabic as part of the IGCSE programme during the current academic year.

The purpose of this survey is to assess pupils' interest in taking Arabic within the IGCSE curriculum and ensure subject options align with the aspirations of both pupils and parents.

We kindly ask you to participate in this survey by indicating whether your child would like to study this subject. Your response at the earliest convenience will allow us to take the necessary steps

[Year 10 Arabic IGCSE Option – Fill out form](#)

Warm regards,
Capital School Bahrain